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Woord van de voorzitter 
Beste vrienden,

Op het fijne terras van Dick Wissenkerke kwamen wij sinds lange tijd weer bijeen
voor een ouderwetse fysieke ledenborrel. Door de regen was het buitenplezier van
korte duur. Maar in Dick’s sfeervolle restaurant hervond de vereniging het echte
sociëteitsgevoel. En daar vond een interessante discussie plaats over het recent zeer
sterk gegroeide klimaatbewustzijn. In deze Nieuwsbrief daarvan een uitgebreid
verslag.

Met een aantal gastsprekers discussieerden wij over dé grote actualiteit van het
moment: de maatregelen die dringend genomen moeten worden om de
klimaatdoelen tijdig te behalen. Onze speciale gast Juliane Kürschner, stedelijk
coördinator van de Regionale Energiestrategie Amsterdam (RES), informeerde ons
over het zoekproces naar plekken waar alternatieve energie kan worden opgewekt.
Heet hangijzer is de plaatsing van windmolens, zoals wij allen hebben kunnen
opmaken uit de media.

Ook in ons eigen Westpoort worden er nieuwe windmolens geprojecteerd. Sterker
nog: op de zoekgebiedenkaart van de gemeente kleurt Westpoort prominent groen,
als het grootste aaneengesloten potentiële plaatsingsgebied voor windmolens. De
reeds complexe puzzel voor toekomstig ruimtegebruik wordt er in onze omgeving niet
gemakkelijker op. Naast duurzame energie verdienen ook De Bretten, het laatste
stukje echte stadswildernis van Amsterdam, onze aandacht en zorg. En als sommige
bedrijven zich met de voortschrijdende transformatie van Haven-Stad zich binnen
Westpoort willen hervestigen, is daar ook ruimtereservering voor nodig. Choices!

Maar wel het soort keuzen dat onverbrekelijk hoort bij de dynamiek van een
vooraanstaand, trendsettend bedrijvenpark. Onze vereniging aanvaardt de
verantwoordelijkheid om hierin actief en constructief mee te denken. Op uitnodiging
van Juliane Kürschner neem ik namens onze vereniging zitting in de klankbordgroep
van het RES voor ons deelgebied. De ledenborrel van augustus leverde daar al een
waardevolle bijdrage aan.

https://www.amsterdam.nl/bestuur-en-organisatie/college/wethouder/marieke-doorninck/persberichten/zoekgebieden-windenergie-amsterdam/
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Uitnodiging september bijeenkomst
De gevolgen van de Miljardennota 2021

op onze portemonnee
 

 Analyse KPMG Meijburg van de effecten voor het fiscale domein



Op 30 september aanstaande is onze vereniging welkom bij de goede vrienden van
KPMG-Meijburg & Co. De gerenommeerde Taks en Legal adviseurs verzorgen dan
voor ons de terugblik op Prinsjesdag 2021. Daarbij zal worden ingezoomd op de
mogelijke effecten voor het fiscale klimaat van ondernemend Nederland. Meld u
alvast hieronder aan voor deze informatieve meeting. De bijeenkomst is toegankelijk
voor leden en relaties van de OV Westpoort. Introductie van (zakelijke) relaties is
mogelijk. Deelname alléén met voorinschrijving. Nader bericht over het programma
kunt u spoedig tegemoetzien.

Het programma

Datum: 30 september 2021

Locatie: KPMG-kantoor Amstelveen

15.30 uur         Inloop en ontvangst

16.00 uur         Start van het programma

17.00 uur         Hapje en drankje

18.00 uur         Afsluiting

Aanmelden

Verslag ledenborrel augustus
 

Proces RES: Zoekgebieden schone energie
Amsterdam

https://forms.gle/pqtANNXeVTLbZEme8


Ons collectieve klimaatbewustzijn lijkt hard te zijn gegroeid de afgelopen maanden.
Het IPCC Climate Change Report 2021 droeg daar stevig aan bij. En een alarmerend
effect ging uit van een reeks van ongekende klimaatcatastrofes. Dicht bij huis wordt
de noodzaak om in actie te komen alsmaar sterker gevoeld.

Lees verder

Gemeente: “Iedereen moet meeverdienen aan
Energietransitie”

Juliane Kürschner, die sprak op de ledenborrel, is stedelijk verantwoordelijk voor het
zoekproces naar plekken voor opwekking van alternatieve energie in Amsterdam. De

https://www.ipcc.ch/report/ar6/wg1/
https://www.westpoortondernemers.nl/augustus-ledenborrel-proces-res-zoekgebieden-schone-energie-amsterdam/


stad koestert hoge ambities, gaf zij aan, maar wil vooral dat iedereen er financieel
van kan meeprofiteren. De stedelijk coördinator RES draaide er niet omheen: De
gemeente streeft ernaar dat iedereen in de portemonnee beter wordt van de
Energietransitie.

Lees verder

12 voetbalvelden

In 2030 wil de gemeente de helft van alle geschikte daken hebben benut voor
zonnepanelen. In 2050 moeten alle geschikte daken daadwerkelijk van panelen zijn
voorzien. Maar dat komt maar gedeeltelijk tegemoet aan de behoefte. Voor capaciteit
op de daken wordt gerekend met ca 2,5 vierkante meter dak per paneel. Ter
vergelijking: één enkele windmolen wekt evenveel energie op als een oppervlak van
12 voetbalvelden aan zonnepanelen. Dus wordt er zwaar ingezet op windmolens.

Lees verder

Windzoekgebieden

De stand van zaken wordt door de Gemeente bijgehouden op de online kaart
met windzoekgebieden. In de groene gebieden wordt plaatsing mogelijk geacht. In de
gele gebieden wordt rekening gehouden met mogelijke toekomstige plaatsing. In de
rode gebieden ziet men liever geen plaatsing.

https://www.westpoortondernemers.nl/augustus-ledenborrel-gemeente-iedereen-moet-meeverdienen-aan-energietransitie/
https://www.westpoortondernemers.nl/12-voetbalvelden/
https://www.amsterdam.nl/wonen-leefomgeving/duurzaam-amsterdam/windmolens-amsterdam/kaart-windzoekgebieden/


Lees verder

Puzzel

Het toekomstige Haven-Stad waar de komende decennia wonen en werken worden
gemengd, wordt uitgesloten van plaatsing. Tegelijk moet er in de Sloterdijken ruimte
gereserveerd blijven voor overloop van bedrijven uit het Haven-Stad in wording, die
opteren voor verplaatsing. Dan zijn er de hoogtebeperkingen vanwege de
luchtverkeersveiligheid rond Schiphol. En aan Westpoort grenst het natuurgebied De
Bretten met haar grote regionale ecologische belang.

Lees verder

Natuurgebied De Bretten

https://www.westpoortondernemers.nl/augustus-ledenborrel-windzoekgebieden/
https://www.westpoortondernemers.nl/augustus-ledenborrel-puzzel/


De Bretten? Dat is de meest wilde en rijke ecologische zone van Amsterdam. Dat
onthulde Heidi Leenaarts van het Stadsdeel Nieuw West op de Westpoort ledenborrel.
Zij maakt deel uit van het LaBGreen De Bretten programmateam, dat zich beijvert
voor behoud en ecologisch verantwoorde ontwikkeling van dit unieke stuk groen dat
aan het industriële Westpoort grenst.

Lees verder

Circulaire economie: grote sprongen
voorwaarts

De slotbijdrage op de ledenborrel was voor Cor Gerritsen. Cor is bestuurslid van OV
Westpoort en Manager Key Accounts bij Renewi, een toonaangevend waste-to-
product bedrijf. Daarnaast is Cor voorzitter van de ZeroWaste!foundation, een non-
profit organisatie die kennis en experts inzet bij de ontwikkeling en uitvoering van
sustainable goals. Circulaire economie en zero spillage bedrijfsvoering zijn daarin
speerpunten.

Lees verder

Impressie ledenborrel augustus

https://www.westpoortondernemers.nl/augustus-ledenborrel-natuurgebied-de-bretten/
https://zerowaste.foundation/
https://www.westpoortondernemers.nl/augustus-ledenborrel-circulaire-economie-grote-sprongen-voorwaarts/


Voor de eerste informele fysieke ledenborrel in lange tijd kwamen leden van OV
Westpoort bijeen in het sfeervolle Wissenkerke Café & Restaurant in Sloterdijk
Centrum. Dat voelde als vanouds als een verenigingssociëteit.

Lees verder

Circulaire scan voor maakbedrijven
Om bedrijven te helpen hun producten en diensten meer circulair te maken, biedt de
gemeente Amsterdamse maakbedrijven een adviestraject aan met de nodige hulp en
tools: de circulaire scan. De scan is beschikbaar voor Amsterdamse maakbedrijven
die hun producten circulair willen maken om zo afval te voorkomen en meerwaarde te
creëren.

Lees hier meer

Nieuws van de Tafel Veiligheid
Week van de Veiligheid

De Week van de Veiligheid vindt plaats van 11 tot 17 oktober. Dit jaar ligt de focus op
ondernemers. Hoe kunnen zij zich weren tegen criminaliteit? In het hele land worden
activiteiten en bijeenkomsten georganiseerd. Op dinsdag 12 oktober 17.00 uur
organiseert de Ondernemersvereniging Westpoort van weer een bijeenkomst van de
Veiligheidstafel. Meer informatie van onze Tafelvoorzitter volgt binnenkort.

https://deweekvandeveiligheid.nl/

Nieuws van de Tafel Arbeidsmarkt

https://www.westpoortondernemers.nl/augustus-ledenborrel-foto-impressie/
https://www.westpoortondernemers.nl/augustus-ledenborrel-foto-impressie/
https://www.amsterdam.nl/wonen-leefomgeving/duurzaam-amsterdam/duurzaam-ondernemen/circulaire-scan-maakbedrijven/
https://deweekvandeveiligheid.nl/


Masterplan Nieuw West

Vertegenwoordigers van een tiental Westpoort bedrijven kwam in augustus op
uitnodiging van voorzitter Marcel La Rose bijeen voor een lunch met wethouder
Rutger Groot Wassink en stadsdeelvoorzitter Emre Unver. Onderwerp van gesprek
was de stevige boost die de gemeente Amsterdam met het Masterplan wil geven aan
de economie van het stadsdeel Nieuw West.

Lees verder 

 

De NOW-regeling stopt per 1 oktober! Afscheid nemen van medewerkers?

Per 1 oktober a.s. stopt de NOW-regeling en dat zal waarschijnlijk gevolgen hebben
voor de bedrijven die daar nog gebruik van maken. Ook is het zo dat door de
achterliggende periode bedrijven gaan reorganiseren. Het kan dus zo zijn dat ze
vacatures hebben, maar ook mensen moeten laten gaan.

Lees verder

Divers nieuws Westpoort
Einde aan goedkoop parkeren deel Sloterdijk

De gemeente wil een einde maken aan goedkoop parkeren op een deel van
Sloterdijk. Het gaat om het bedrijventerrein rond de Transformatorweg. Parkeerders
moeten daar straks 2,50 euro per uur betalen. Nu kost dat de eerste drie uur 10
eurocent per uur, daarna 3,50 euro.

https://www.dewestkrant.nl/einde-aan-goedkoop-parkeren-deel-sloterdijk/

Gemeenteraadsverkiezingen 2022
De gemeenteraadsverkiezingen 2022 zijn in aantocht. Het gezamenlijke
georganiseerde bedrijfsleven heeft, met inbreng van de Ondernemers Vereniging
Westpoort een manifest opgesteld dat binnenkort aan de Amsterdamse partijen wordt
gepresenteerd. Wij zullen u daarover berichten.

Lees verder

https://www.westpoortondernemers.nl/nieuws-van-de-tafel-arbeidsmarkt/
https://www.westpoortondernemers.nl/nieuws-van-de-tafel-arbeidsmarkt/
https://www.dewestkrant.nl/einde-aan-goedkoop-parkeren-deel-sloterdijk/
https://www.westpoortondernemers.nl/gemeenteraadsverkiezingen-2022/

